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OBČINA ILIRSKA BISTRICA           

Občinski svet 

 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 
s četrtega nadaljevanja 16. seje Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica, ki je 

bila 21. 3. 2013 ob 17.10 uri v sejni sobi Občine Ilirska Bistrica 
 

 

Prisotni člani OS: Dušan Grbec, Robert Ujčič, Borut Rojc, Zora Anuša Balazs, Vlado Hrvatin, Rok Jenko, 

Sebastijan Ferlež, Rudolf Celin, Alojz Bubnič, Primož Rojc, Zdravko Kirn, Sonja Koren Čeligoj, Danica Novak 

Jurač, Ivan Simčič, Anton Šenkinc, Vojko Mihelj 

 

Odsotnosti članov OS med sejo: Rok Jenko (- 31 minuti) 

 
Odsotni člani OS: Barbara Kogovšek (opr.), Ivo Tijan, Igor Batista (opr.), Anton Frank, Vojko Tomšič, Tjaša 

Logar Vrh (opr.) 

 

Prisotni sodelavci občinske uprave: Emil Rojc, župan, Andreja Derenčin, direktorica občinske uprave, Zdenka 

Tomažič, vodja oddelka za družbene dejavnosti, Tina Kocjan, vodja oddelka za gospodarstvo in finance; Sabrina Pirih, 

višja referentka 

 

Prisotni novinarji: Isabella Bučković in predstavniki TV Galeje  

 

Nadaljevanje seje Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica je sklical in vodil Emil Rojc, župan (v 

nadaljevanju besedila župan). Za nadaljevanje seje Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica je bil 

predlagan naslednji DNEVNI RED: 

5. Obravnava osnutka Odloka o proračunu Občine Ilirska Bistrica za leto 2013 

6. Volitve v Državni svet RS 

7. Vprašanja in pobude 

 
Župan je ugotovil, da je na seji Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica (v nadaljevanju besedila OS) od 

23-ih članic in članov OS prisotnih 16, zato je OS sklepčen in lahko veljavno odloča. Predlagal je 

nadaljevanje 16. seje Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica s 5. točko dnevnega reda: Obravnava 

osnutka Odloka o proračunu Občine Ilirska Bistrica za leto 2013. 

 
5. točka: Obravnava osnutka Odloka o proračunu Občine Ilirska Bistrica za leto 2013 

Župan je dal v razpravo področje proračunske porabe 19 »izobraževanje«. Zdenka Tomažič, vodja 

oddelka za družbene dejavnosti (v nadaljevanju besedila Zdenka Tomažič), je predstavila predlog povišanja 

proračunske postavke 4001902 »VVE pri OŠ Jelšane« na 76.487 €. V razpravi so sodelovali Zdravko 

Kirn, župan, Anton Šenkinc, Zdenka Tomažič in Rok Jenko. Župan je dal na glasovanje     

 

SKLEP (št. 1) 
Proračunsko postavko 4001902 »VVE pri OŠ Jelšane« se poveča na 76.487 evrov. 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 16 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 16 članov 

občinskega sveta, »PROTI« ni glasoval nihče. Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Anton Šenkinc je razpravlja o področju proračunske porabe 19039001 »osnovno šolstvo« in predlagal, da 

se sredstva za Glasbeno šolo povišajo za toliko kot pri osnovnih šolah, najmanj pa na znesek iz leta 2012 in 

da se pri OŠ Antona Žnideršiča in OŠ Dragotina Ketteja vključijo lastna sredstva v materialne stroške. O 

navedenem področju so razpravljali Dušan Grbec, župan, Vojko Mihelj, Zdravko Kirn in Zora Anuša 

Balazs, ki je predlagala, da se pri proračunski postavki 4001931 »glasbena šola« sredstva povišajo za 5.000 

€. Župan je dal na glasovanje 
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SKLEP (št. 2) 
Pri proračunski postavki 4001931 »glasbena šola« se zagotovijo sredstva kot v lanskem letu in doda se 

novo proračunsko postavko za nakup glasbil v višini 5.000 evrov. 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 16 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 13 članov 

občinskega sveta, »PROTI« ni glasoval nihče. Sklep je bil sprejet. 

 

Anton Šenkinc je predlagal, da se pripravi poročilo o ogrevanju za OŠ Antona Žnideršiča in OŠ Dragotina 

Ketteja ter, da se sklep o podaljšanem bivanju predstavi občinskemu svetu. Rok Jenko je predlagal, da se 

pri Vrtcu Ilirska Bistrica uporablja polni naziv. V zvezi s proračunsko postavko 4002002 »avtobusni 

prevozi v času šolskih počitnic« pa je predlagal, da se avtobusne prevoze organizira vsak delovni dan. 

Župan je pojasnil, da je to povezano s povečanjem sredstev za to postavko. Danica Novak Jurač je 

predlagala novo proračunsko postavko za izvedbo projekta pomoči občanom pri plačevanju mesečnih 

računov. O avtobusnih prevozih v času šolskih počitnic so razpravljali Rudolf Celin, Rok Jenko, župan in 

Danica Novak Jurač. Župan je dal na glasovanje  

 

SKLEP (št. 3) 
Proračunsko postavko 4002002 »avtobusni prevozi v času šolskih počitnic« se poveča tako, da se 

avtobusne prevoze v Mošćeničko Drago organizira vsak delovni dan.  

Pri glasovanju je bilo prisotnih 16 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep so glasovali 4 člani 
občinskega sveta, »PROTI« je glasovalo 8 članov občinskega sveta. Sklep ni bil sprejet. 

 

Anton Šenkinc je razpravljal o proračunski 4002021 »CSD pomoč na domu«, 4002008 »subvencije 

stanarin«, 4001013 »lokalna akcijska skupina za preprečevanje zasvojenosti« in 4002024 »humanitarna 

pomoč brezposelnim«. Pojasnila o navedenih proračunskih postavkah je dal župan. Rok Jenko je 

predlagal, da se ohrani sredstva v višini 3.000 € za proračunsko postavko 4001013 »lokalna akcijska 

skupina za preprečevanje zasvojenosti«. Župan je dal v razpravo bilanco odhodkov krajevnih skupnosti. 

Tina Kocjan, vodja oddelka za gospodarstvo in finance (v nadaljevanju besedila Tina Kocjan), je 

predstavila različne delitve sredstev po krajevnih skupnosti. Predlog delitve investicij po krajevnih 

skupnosti, ki so ga člani OS prejeli na seji 21.2.2013, je priložen arhiviranemu zapisniku. Rok Jenko je 

podprl prvotni predlog delitve sredstev krajevnim skupnostim. Dodatna pojasnila o delitvi sredstev za 

pokrivanje materialnih stroškov po krajevnih skupnostih je dala Tina Kocjan. Dušan Grbec je predlagal, 

da se vsem krajevnim skupnostim za tri krat povečajo sredstva za zimsko službo. Rok Jenko je predlagal, 

da se za zimsko službo nameni sredstva po prejetih računih. O sredstvih za zimsko službo je dodatna 

pojasnila dala Tina Kocjan. Dušan Grbec se je strinjal, da se stroške za zimsko službo plača po 

izstavljenih računih in predlagal, da se o tem obvesti predsednike krajevnih skupnosti. O navedenem 

predlogu so razpravljali Rudolf Celin, župan, Anton Šenkinc in Tina Kocjan. Anton Šenkinc je 

predlagal, da se Krajevni skupnosti Šembije vrne 25.500 € za izgradnjo mrliške vežice in, da se pri 

krajevnih skupnostih v Načrtu razvojnih programov (NRP) navede, kaj so občinska in kaj lastna sredstva. 

Župan se je strinjal, da se stroške za zimsko službo plača po izstavljenih računih. O stroških za mrliško 

vežico sta razpravljala Rudolf Celin in Anton Šenkinc. Župan je dal na glasovanje       

 

SKLEP (št. 4) 
Za izgradnjo mrliške vežice v KS Šembije se nameni 25.500 evrov. 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 16 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 12 članov 

občinskega sveta, »PROTI« so glasovali 3 člani občinskega sveta. Sklep je bil sprejet. 
 

Zdravko Kirn je predlagal, da se za sanacijo Štefanove hiše v Podbežah zagotovi 10.000 €. O navedenem 

predlogu so razpravljali Tina Kocjan, župan, Ivan Simčič in Rudolf Celin. Župan je dal na glasovanje   

 

SKLEP (št. 5) 
Za sanacijo Štefanove hiše v Podbežah se nameni 10.000 €.   

Pri glasovanju je bilo prisotnih 16 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 13 članov 

občinskega sveta, »PROTI« je glasoval 1 član občinskega sveta. Sklep je bil sprejet. 
 

Roka Jenka je zanimalo, zakaj se optičnih kablov po vaseh ne postavi v zemljo. Pojasnilo o tem je dal 

župan. O navedeni zadevi je razpravljal Robert Ujčič. Tina Kocjan je pojasnila, kaj v NRP-jih pomenijo 

zapisana lastna sredstva. O polaganju optičnih kablov po vaseh je razpravljal Rudolf Celin.  

Župan je predlagal razpravo o Načrtih razvojnih programov 2013-2016 (v nadaljevanju besedila NRP). 

Primož Rojc je predlagal, da se za vaški dom Dolnji Zemon nameni 67.371 €. Župan je dal na glasovanje 
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SKLEP (št. 6) 
Za projekt OB038-11-0144 »Vaški dom Dolnji Zemon« se nameni 67.371 evrov. 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 16 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 14 članov 
občinskega sveta, »PROTI« ni glasoval nihče. Sklep je bil sprejet. 

 

Anton Šenkinc je predlagal črtanje sredstev za kompleks TOK v višini 11.000 €, ureditev Galerije v višini 

6.500 €, Dom na Vidmu 100.000 € v letu 2014. Pri vaškem domu na Pregarjah pa je dejal, da manjka 

poraba sredstva pred letom 2013 in predlagal, da se investicijo za ta dom obravnava na naslednji seji OS. 

Pojasnilo o Šenkinčevih predlogih je dal župan. V razpravi so sodelovali Anton Šenkinc, župan, Tina 

Kocjan in Vlado Hrvatin. Župan je predlagal, da ostanejo predlagani zneski za vaške domove in da se v 

obrazložitve zapiše, da se bo projekt začel izvajati po obravnavi na OS. Tina Kocjan je pojasnila, da se bo 

vpisal tudi znesek za vaški dom Pregarje pred letom 2013. O kompleksu TOK so razpravljali Danica 

Novak Jurač, župan, Anton Šenkinc in Primož Rojc. Primož Rojc je predlagal, da se na eni seji OS 

obravnava vse projekte v vaške domove. Župan se je strinjal z Rojčevim predlogom. Vlado Hrvatin je 

predlagal 120.000 € za razširitev ceste v vas Trpčane iz smeri Ilirska Bistrica - Zabiče in preplastitev cele 

vasi. Župan je dal na glasovanje 

 

SKLEP (št. 7) 

Za razširitev ceste v vas Trpčane iz smeri Ilirska Bistrica - Zabiče in preplastitev cele vasi se doda novo 

proračunsko postavko (ureditev vasi Trpčane) v višini 120.000 evrov. 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 16 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 13 članov 

občinskega sveta, »PROTI« ni glasoval nihče. Sklep je bil sprejet. 
   

Anton Šenkinc je predlagal črtanje projekta OB038-11-0039 »Investicijsko vzdrževanje občinske stavbe« 

v letu 2013 40.000 € in letu 2014 40.000 € in da se v NRP vnese transfer iz državnega proračuna na 

prihodkovni strani za požarno takso. Zanimalo ga je tudi, kaj je s prijavo na razpis Kras (manjkajo 

predvidena sredstva na prihodkovni in odhodkovni strani). Pojasnilo o razpisu Kras je dala Zdenka 

Tomažič. Župan je pri projektu OB038-09-0005 «Prostorsko informacijski sistem« predlagal dodatna 

sredstva v višini 16.000 € (po sprejetem odloku o nadomestilu za stavbno zemljišče potrebujemo za 

spremembe računalniškega programa 6.000 € in 10.000 € za uskladitev podatkov med bazo Občine Ilirska 

Bistrica in geodetsko upravo oziroma stanjem občanov). Župan je dal na glasovanje 

 

SKLEP (št. 8) 

Pri projektu OB038-09-0005 «Prostorsko informacijski sistem« se povišajo sredstva za 16.000 €. 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 15 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 15 članov 
občinskega sveta, »PROTI« ni glasoval nihče. Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Sebastijan Ferlež je razpravljal o projektu OB038-07-0099 »Pripravništvo«. Pojasnilo o tem je dala Tina 

Kocjan. Rudolf Celin je razpravljal o projektu OB038-07-0106 »Ureditev pašnikov«. Pojasnilo o razpisih 

na področju kmetijstva je dala Tina Kocjan. Antona Šenkinca je v zvezi s projektoma obnovljivih virov 

energije zanimalo, zakaj so večja lastna sredstva kot sredstva investitorja. Župan je pojasnil, da bo odgovor 

posredovan naknadno. Tina Kocjan je pri NRP, področju proračunske porabe »Promet, prometna 

infrastruktura in komunikacije«« predlagala dodaten projekt »Obvoznica Ilirska Bistrica« v višini 100.000 

€ v letu 2013 in 300.000 € v leti 2014. O predlogu sta razpravljala Anton Šenkinc in župan. Župan je dal 

na glasovanje 

 

SKLEP (št. 9) 

Pri Načrtu razvojnih programov 2013 - 2016, področju proračunske porabe »Promet, prometna 

infrastruktura in komunikacije«« se doda projekt »Obvoznica Ilirska Bistrica« v višini 100.000 € v letu 

2013 in 300.000 € v leti 2014. 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 15 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 15 članov 

občinskega sveta, »PROTI« ni glasoval nihče. Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Tina Kocjan je pri projektu OB038-07-0239 »Most na javni poti Podgraje« predlagala dodatno 18.000 €. 

V razpravi so sodelovali Primož Rojc, župan in Anton Šenkinc. Župan je dal na glasovanje 

 

SKLEP (št. 10) 

Pri projektu OB038-07-0239 »Most na javni poti Podgraje« se doda 18.000 €. 
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Pri glasovanju je bilo prisotnih 15 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 14 članov 
občinskega sveta, »PROTI« ni glasoval nihče. Sklep je bil sprejet. 

 

Zdravko Kirn je v imenu svetniške skupine predlagal, da se začetek projekta OB038-07-0027 »Prometna 

ureditev na območju OŠ DK in ZD« zamakne v leto 2014. Župan je dodatno pojasnil navedeni projekt. 

Zdravko Kirn je dodatno obrazložil svoj predlog in v nadaljevanju predlagal, da se znižajo vse 

proračunske postavke za 0.6% in tako zagotovi 150.000 € za naveden projekt. Župan je obrazložil 

posamezne faze projekta in pri projektu OB038-07-0027 »Prometna ureditev na območju OŠ DK in ZD« 

predlagal 150.000 € v letu 2013 za ureditev dostopa za avtobuse za OŠ Dragotina Ketteja.       

 

 

 

Župan je ob 19.49 uri sejo OS prekinil. Člani OS bodo o nadaljevanju seje OS pisno obveščeni 

 

 

 

 

Potek seje je z video kamero posnelo Društvo Izzivi (TV Galeja).
    

 

 

 

Zapisnik sestavila:       Župan: 

Sabrina Pirih        Emil Rojc 

 

 

 

 

Številka: 011-5/2013 

Ilirska Bistrica, 8.4.2013 
 

 

 

 


